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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  08/06/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Εσωτερικών 

            2) Υπουργό Οικονομικών 

            

 

ΘΕΜΑ:  «Μειώνονται διαρκώς οι θέσεις στάθμευσης πέριξ της Πλατείας 

Αυδή στο Μεταξουργείο και ζημιώνονται ολοένα και περισσότερο οι 

τοπικές επιχειρήσεις» 
 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Την τελευταία εβδομάδα οι ιδιοκτήτες επιχειρήσεων και μαγαζιών 

εστίασης στην Πλατεία Δουρούτη (Αυδή), στο Μεταξουργείο, αναφέρουν 

ότι πέρα από την πολύμηνη αναστολή των επιχειρήσεων τους και την 

οικονομική καταστροφή που υπέστησαν, πλέον αντιμετωπίζουν ένα ακόμα 

πρόβλημα που δρα αποτρεπτικά στην  επισκεψιμότητα των επιχειρήσεων 

τους. 

 

Συγκεκριμένα, αναφέρουν ότι πλέον για λόγους ασφαλείας της Προέδρου 

της Δημοκρατίας έχουν δεσμευθεί δεκάδες θέσεις στάθμευσης επί της 

οδού Μυλλέρου, έμπροσθεν της Πινακοθήκης του Δήμου Αθηναίων.  

Εκτός αυτού, την προηγούμενη εβδομάδα ο υπαίθριος χώρος στάθμευσης  

(χωρητικότητας περίπου πενήντα θέσεων) που ήταν προσβάσιμος από την 

οδό Γιατράκου, απεκλείσθη με κολωνάκια και αλυσίδες. 

 

Σημειωτέον ότι τα τελευταία έτη στον άνω υπαίθριο χώρο 

κατασκευάστηκε ένας υπερυψωμένος πέτρινος όγκος,  που προσομοίαζε 

με σκηνή θεάτρου (ράμπα), ο οποίος όμως ουδέποτε  χρησιμοποιήθηκε. 

Αντιθέτως,  στερούσε από την περιοχή αρκετές θέσεις στάθμευσης. 
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Το πρόβλημα στάθμευσης στο κέντρο των Αθηνών είναι παγκοίνως 

γνωστό.  Επίσης, αυτό που είναι γνωστό τοις πάσι είναι η οικονομική 

καταστροφή χιλιάδων επιχειρήσεων εστίασης  λόγω της πανδημίας και 

των κυβερνητικών μέτρων. 

 

Επομένως, ο περιορισμός των θέσεων στάθμευσης, που εξυπηρετούσαν  

επί δεκαετίες τους πολίτες που επιθυμούσαν να επισκεφθούν το κέντρο 

των Αθηνών, λειτουργεί αποτρεπτικά και άκρως ζημιογόνα για την τοπική 

επιχειρηματικότητα και οικονομία.  

 

Χαρακτηριστικό παράδειγμα, αποτελεί το γεγονός ότι από το πρώτο 

κιόλας Σαββατοκύριακο εφαρμογής των άνω μέτρων πέριξ της πλατείας, 

η επισκεψιμότητα μειώθηκε αισθητά και προκάλεσε οικονομικές απώλειες 

και δυσπραγία στις επιχειρήσεις της πλατείας. 

 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται  οι Υπουργοί: 

1) Για ποιο λόγο αποκλείστηκε η στάθμευση στον υπαίθριο χώρο 

(χωρητικότητας περίπου πενήντα θέσεων), όπισθεν της 

Πινακοθήκης που ήταν προσβάσιμος, από την οδό Γιατράκου; 

2) Σε  τι ενέργειες θα προβείτε άμεσα, προκειμένου να εξευρεθούν 

θέσεις στάθμευσης πέριξ της πλατείας, πριν παρέλθει η καλοκαιρινή 

περίοδος, κατά την οποία αναμένουν όλες οι επιχειρήσεις της 

πλατείας να εργαστούν; 

3) Ποιος είναι αστικά υπεύθυνος για την επερχόμενη μείωση του 

τζίρου των επιχειρήσεων της πλατείας, εξαιτίας της μείωσης χώρων 

στάθμευσης, που τις καθιστούν δυσπρόσιτες; 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




